

## 5 Verslag interne COR-vergadering

10 Datum 27 01 2023 Verslag door Mw. mr. N.M. Nagobi-Prins Tijd 10:00-12:30 uur  
Locatie Kamer 0.21 Maagdenhuis (Spui 21, Amsterdam) en **hybride**

---

### 15 AGENDA

1. **Opening, vaststelling agenda**
  2. **Mededelingen**
  3. **Vorbereiding COR-heidag (CvB & COR) & nabespreking extra Sparsessie met trainer**
  - 20 4. **Vaststelling verslagen:**
    - Verslag d.d. 04-11-2022
    - Verslag d.d. 25-11-2022
    - Verslag d.d. 16-12-2022
  - 25 5. **Reactie COR op de acties over de ontruiming van de Amsterdamse Academische Club (AAC)**
  6. **(NIEUW) RI&E Psychosociale Arbeidsbelasting ter instemming**
  7. **Evaluatie schakelbeleid 2022**
  8. **Update Projectgroep aanbesteding Arbodienst**
  9. **Starters-en stimuleringsbeurzen – stand van zaken**
  - 30 10. **Toetsbeleid - stand van zaken (o.v.b.)**
  11. **Kwaliteit van het onderwijs - stand van zaken (o.v.b.)**
  12. **Rondvraag en sluiting**
- 

35 **Aanwezig:** G. van der Pol (Voorzitter), E. Grassiani (Vicevoorzitter), H. Brand, D. Donner, C. Hille (online), G. Van Houwelingen, H. Kjos, T. Markaki, L. Schaap, N. van Woerden, O. van Tubergen, Nafisa Nagobi-Prins (ambtelijk secretaris, verslag)  
**Afwezig met bericht:** A. Dankers, N. Naaraat, E. Schinkel, E. Pasman  
**Afwezig zonder bericht:** -

40 Gast(en): -

### VERSLAG

#### 45 1. **Opening, vaststelling agenda**

Voorzitter Van der Pol opent de vergadering om 10:10 uur en heet iedereen van harte welkom. Hij deelt mee dat de IV later is begonnen wegens uitloop van de Sparsessie met de trainer die van 09:00-10:09 uur plaats vond.

50 De agenda is ongewijzigd vastgesteld.

## 2. Mededelingen

- 55 • Post-In: Voorzitter Van der Pol deelt mee dat de COR van het CvB een dag eerder ter informatie de regeling beeldschermbril heeft ontvangen. Raadslid Donner stelt voor dat dergelijke mededelingen minstens een week van tevoren bekendgemaakt kunnen worden, omdat er nu te weinig te weinig tijd is om te kunnen beoordelen of het document integraal besproken dient te worden in de IV. Voorzitter Van der Pol geeft aan dat het goed is om voor het doen van dergelijke mededelingen meer tijd zal worden ingeruimd.
- 60 • Voorzitter Van der Pol deelt mee dat de COR sinds deze maand een nieuw raadslid erbij heeft. Dat is Erik Schinkel, afgevaardigde van OR-AMC en hij komt in de plaats van raadslid Sanders. Zij is sinds vorige maand met pensioen.
- 65 • Voorzitter Van der Pol deelt mee dat raadslid Van Houwelingen de COR over een aantal maanden gaat verlaten wegens een nieuwe baan. De Raad vindt het jammer dat hij gaat en wenst hem succes.
- 70 • Voorzitter Van der Pol geeft een update over de Pilot 'Een slimmer studiejaar'. De COR heeft in het najaar daarover een Ongevraagd Advies (OA) geschreven. Landelijk is er een project uitgezet door minister van OCW. De UvA doet ook mee aan het landelijke project en is hiervan ook de penvoerder. Een dag eerder was de kick-off van dit project. Wat opviel is dat tijdens de kick-off ook de vraag werd gesteld hoe de medezeggenschap betrokken moet worden. De CSR nam ook deel aan deze kick-off. Voorzitter Van der Pol geeft aan dat het van belang is dat de raadsleden erop letten dat ook de decentrale raden betrokken worden. Bij de FGW, FMG en de FNWI loopt een project. Er is nog een mogelijkheid om mee te doen en in te stromen. Het project duurt nog 4 kalenderjaren. Raadslid Van Woerden geeft aan dat het onderdeel voor masterstudenten geen doorgang vindt. Goed om hierover vragen te stellen tijdens de OV. Vicevoorzitter Grassiani en Van Tubergen merken op dat de communicatie over de pilot en de kick-off daarvan gebrekkig is. Vreemd dat de COR hier niet direct over is geïnformeerd, ook omdat er een OA over is geschreven.
- 75 • Vicevoorzitter Grassiani deelt mee dat er recent een UvA-docent een melding op basis van de Klokkenuidersregeling heeft gedaan bij het CvB over wat hij 'woke cultuur' noemt. Daar dit een controversieel begrip is stemt de raad in om het College te vragen deze framing niet over te nemen in hun communicatie noch in hun onderzoeksvraag.
- 80 • Post-In CvB: Voorzitter Van der Pol deelt mee dat de COR de PowerPoint Presentatie van Collegevoorzitter Geert Ten Dam heeft ontvangen. Deze presentatie werd gegeven tijdens de OV d.d. 13 januari 2023.
- 85 • Post-Uit aan CvB: Voorzitter Van der Pol deelt mee dat vorige week vrijdag het advies van de COR Memo advies ruimtenorm is verstuurd.

## 3. Voorbereiding COR-heidag (CvB & COR)

### - Nabespreking extra Sparsessie met trainer –

90 Voorzitter Van der Pol deelt mee dat tijdens de Sparsessie die eerder, deze ochtend plaatsvond, een aantal ideeën zijn uitgewisseld over hoe komende Heiochtend met de COR en het CvB wordt ingericht. Tijdens deze sparsessie stond de vraag 'wat willen we als COR bereiken' centraal. Het gaat erom dat het bestuur en dus ook de bestuursstaf intrinsiek begrijpt wat het betekent en waarom het van belang is om de medezeggenschap bij moeilijke en ingewikkelde dossiers te betrekken. De COR zal goed moeten verwoorden welke winst het bestuur daarbij heeft.

95 Raadslid Donner legt uit dat de trainer vooral bij de COR het antwoord op de volgende vragen probeerde te ontlocken. Het gaat hierbij om de volgende vragen:

- wanneer is de COR tevreden met deelname (betrokkenheid)?

- hoe ziet de bestuurder de medezeggenschap?

100 - wat denkt de COR wat hun meerwaarde is?

Voorzitter Van der Pol heeft met een aantal raadsleden afgestemd volgende week online bij elkaar te komen om de speerpunten van de sparsessie uit te werken. Naast het Dagelijks Bestuur (DB) zullen raadsleden Donner en Van Tubergen deelnemen aan deze nog in te plannen sparsessie.

105 **4. Vaststelling verslagen**  
**Verslag d.d. 04-11-2022**

Tekstueel: geen

110 **N.a.v. pagina 5, regel 250:** Raadslid Kjos vraagt wie de Scolary Development vergoedt. Voorzitter Van der Pol en raadslid Markaki antwoorden dat dit een facultaire aangelegenheid is.

Het verslag is ongewijzigd vastgesteld.

115 **N.a.v. de Actiepunten**

Alle actiepunten worden behandeld bij de bespreking van het verslag d.d. 16-12-2022

**Verslag d.d. 25-11-2022**

120 Dit verslag is nog niet gereed en wordt tijdens het verslag d.d. 17-02-2023 geagendeerd voor vaststelling

**Verslag d.d. 16-12-2022**

125 **Tekstueel, n.a.v. pagina 3, regel 159-165:** Raadslid Van Woerden wil dat deze passage wordt aangepast als volgt: ‘Raadslid van Woerden geeft aan dat de OR-FNWI kan instemmen met de nieuwe opleiding Science en Design, mits de Gezamenlijke Vergadering op de hoogte wordt gesteld van de laatste stand van zaken.’

130 **Actiepunten COR die zij afgehandeld (openstaande acties volgend aan het eind van dit verslag)**

**N.a.v. IV d.d. 16-12-2022**

- **Actiepunt ambtelijk secretaris Nagobi-Prins: er wordt een brief opgesteld begin 2023, deze zijn vertrouwelijk: afgehandeld, de brief is verstuurd op d.d. 6-02-2023)**
- Voorzitter Van der Pol deelt mee dat het CvB recent een Update van het asbestbeleid heeft gedeeld met de COR ter kennisgeving. Raadslid Van Tubergen zal het document doornemen en koppelt terug op de eerstvolgende IV (**Actiepunt raadslid Van Tubergen**). **Raadslid Van Tubergen deelt mee dat hij op dit moment geen vragen heeft. Afgehandeld.**
- Met betrekking tot het toekennen en inzetten van de starters- en stimuleringsbeurzen en de UvA-(starters)beurzen op de faculteiten. AS Nagobi-Prins zal **een oproep** per e-mail doen welke wordt doorgestuurd aan de decentrale ambtelijke secretarissen (**Actiepunt AS Nagobi-Prins**). **Afgehandeld (NB het dossier is niet afgehandeld)**
- AS Nagobi-Prins krijgt opdracht om mevrouw Karin Walstra-Timmermans uit te nodigen voor de OV d.d. 13 januari 2023 en om de genoemde punten van aandacht schriftelijk te delen met het College en mevrouw Walstra-Timmermans voor aanvang van de OV (**Actiepunt AS Nagobi-Prins**). **Afgehandeld (vragen zijn verstuurd; de COR heeft ingestemd in februari 2023)**
- Met betrekking tot OA Ruimtenorm: Raadslid Van Tubergen zal raadsleden Van Houwelingen en Donner betrekken bij de eerste versie, welke na het kerstreces begin 2023 conform de COR-redactieperiode zal rondgaan (**Actiepunt Raadslid van Tubergen en AS Nagobi**). **Afgehandeld (de COR heeft begin januari 2023 een ongevraagd advies geschreven)**
- Voorzitter Van der Pol geeft AS-Nagobi-Prins opdracht om de heer Grem schriftelijk te berichten dat dat de COR zich goed kan vinden in de gegeven antwoorden (**Actiepunt Nagobi-Prins**). **Afgehandeld**

155

## 5. Reactie COR op de acties over de ontruiming van de Amsterdamse Academische Club

Voorzitter Van der Pol geeft een update over de laatste stand van zaken. Naar aanleiding van de acties over de ontruiming van de Amsterdamse Academische Club (AAC) heeft de OR-FGW gelijk een statement gemaakt. Vervolgens heeft de COR via een online discussie overwogen iets vergelijkbaars te doen. Deze discussie heeft laten zien dat de COR het niet eens is geworden over de inhoud van het statement. Recent is de GV gevraagd om een brief van de FSR-FGW mee te ondertekenen. Het DB peilt wat de ideeën van de raadsleden zijn over dit verzoek, aangezien dit onderwerp ook is geagendeerd voor de GV die deze middag plaats zal vinden.

Vervolgens ontstaat een discussie in de IV waaruit de volgende conclusies getrokken kunnen worden. Raadslid Van Houwelingen concludeert dat dat er nog steeds geen consensus kan worden bereikt over het optreden van het CvB op de bezetting van de actiegroepen van het AAC noch over deze bezetting van de actiegroepen. Wel is de COR het erover eens dat het klimaat heel belangrijk is en veel meer aandacht verdient dan dat het nu krijgt. Dat het College van Bestuur voornemens is een gesprek hierover met studenten en medewerkers te voeren in een open debat vindt de COR een heel goed idee. Vicevoorzitter Grassiani geeft dat aan dat een dergelijk debat enkele jaren geleden ook heeft plaatsgevonden. Toen ging het over het aangaan van samenwerkingen met derden. Voorzitter Van der Pol concludeert dat het goed is om het ontruimingsbeleid van de UvA aan de kaak te stellen en te beoordelen of de GV met een statement kan komen over zaken waar de GV het wel eens is. Zoals het klimaat en dat het noodzakelijk is om een discussie te voeren over samenwerkingen met derden met de bestuurder. Over het verzoek om de brief mee te ondertekenen is de COR het niet eens geworden. Word vervolgd!

## 6. (NIEUW) RI&E Psychosociale Arbeidsbelasting ter instemming

Raadslid Hille geeft aan dat de Commissie HRM aanvankelijk een aantal vragen en opmerkingen had. Deze zijn vorige week besproken en beantwoord tijdens een technisch overleg. Vrij snel daarna ontving de COR een nieuwe versie van de Risico Inventarisatie en Evaluatie instrument (RI&E) Psychosociale Arbeidsbelasting van mevrouw Walstra-Timmermans. De Commissie HRM heeft deze nieuwe versie vervolgens beoordeeld en besproken en was blij te zien dat de voorgestelde punten van aandacht van de Commissie HRM zijn gehoord en zijn verwerkt in de nieuwe versie. Deze onderwerpen betroffen onder meer sociale veiligheid en aspecten van werkzekerheid.

Een punt van aandacht is het stadium van het betrekken van de COR. Het is van belang dat de COR wordt betrokken in de fases voorafgaand aan het definitief maken van de instemmingsverzoeken.

Naar aanleiding van de genoemde punten is de COR het erover eens geworden dat er kan worden ingestemd met het RI&E Psychosociale Arbeidsbelasting.

## 7. Evaluatie schakelbeleid 2022

Voorzitter Van der Pol deelt mee dat de COR vrij laat de evaluatie van het Schakelbeleid van de bestuurder heeft ontvangen. Het document dateert van mei 2022 en het betreft een evaluatie van beleid dat in 2018 is opgesteld. Het document zal worden besproken in het eerst volgende overleg van de Commissie O&O. Vicevoorzitter Grassiani geeft aan dat het een punt van aandacht is dat de COR dit document zo laat heeft ontvangen. Wellicht is het goed om de wijze van het doorsturen van documenten door de bestuurder aan de medezeggenschap te evalueren. Raadslid Hille voegt hier aan toe dat het ook van belang is dat de bestuurder goed op de hoogte is over bij welke dossiers er sprake is van formele medezeggenschapsrechten, want dat loopt niet vlekkeloos. Voorzitter Van der Pol stelt voor dat deze punten van aandacht worden besproken op het Agenda Overleg (AO) met Collegevoorzitter Geert ten Dam, dat volgende week donderdag is gepland.

## 8. Update Projectgroep aanbesteding Arbodienst

Vicevoorzitter Grassiani geeft aan dat zij en raadslid Naaraat zich met dit dossier bezighouden en als afgevaardigden van de COR deelnemen aan de verschillende overleggen en workshops van de Projectgroep aanbesteding Arbodienst. Deze middag is er ook een overleg gepland met de Projectgroep. Zij legt vervolgens gedetailleerd uit wat deze evaluatie inhoudt.

Daarnaast geeft ze aan dat zij en voorzitter Van der Pol meerdere malen aan het College hebben gevraagd welke medezeggenschapsrechten de COR heeft in deze fase van het aanbestedingstraject. Het is voor de COR van belang tijdig te weten wanneer ze kunnen meepraten en

meedenken. Dit staat los van de deelname aan de overleggen en workshops met de Projectgroep als afgevaardigden van de COR. Raadsleden Donner en van Tubergen leggen gedetailleerd uit hoe een aanbestedingsprocedure werkt en wat cruciale momenten kunnen zijn. Vicevoorzitter Grassiani geeft  
215 aan dat er binnenkort een startnotitie volgt en dat deze eerst gaat langs het CvB. Voorzitter Van der Pol geeft aan dat deze vragen zullen worden gesteld tijdens het AO met Collegevoorzitter ten Dam volgende week.

### **9. Starters-en stimuleringsbeurzen – stand van zaken**

220 Voorzitter Van der Pol deelt mee dat het DB recent aan het CvB heeft gevraagd welke rechten de decentrale raden hebben met betrekking tot de Starters-en stimuleringsbeurzen. Juridische Zaken (JZ) is dit momenteel aan het uitzoeken. Vicevoorzitter Grassiani voegt hieraan toe dat het van belang is dat met betrekking de uitvoering van het beleid dat er sprake is van uniformiteit. OR-FMG is bijvoorbeeld al om advies gevraagd. OR-FMG wil eerst van JZ het antwoord vernemen voordat er  
225 een reactie volgt.

Raadslid Van Houwelingen vraagt of er iets bekend is over de verdeelsleutel. Raadslid Van Tubergen geeft aan dat het geld dat wordt vrijgegeven niet voldoende is om iedereen een beurs te geven en dat betekent dat er keuzes moeten worden gemaakt en het is nu dus de vraag op basis waarvan de keuzes worden gemaakt en wat de rechten decentraal zijn in dit verband. De OR-FdR heeft  
230 inmiddels al meegedacht, want er zijn verschillende gesprekken geweest met de decaan. En een van de voorstellen van de OR-FdR is ook overgenomen.

Voorzitter Van der Pol geeft aan dat deze vragen en genoemde punten van aandacht zullen worden gesteld tijdens het AO met Collegevoorzitter Ten Dam volgende week. En het onderwerp zal de komende periode op de agenda blijven staan.  
235

### **10. Toetsbeleid - stand van zaken (o.v.b.)**

Het onderwerp zal worden besproken in het eerst volgende overleg van de Commissie O&O.

### **11. Kwaliteit van het onderwijs - stand van zaken (o.v.b.)**

240 Het onderwerp zal worden besproken in het eerst volgende overleg van de Commissie O&O.

### **12. Rondvraag en sluiting**

Raadslid Schaap vraagt of de Raad bekend is met een richtlijn (handreiking) over werken in het buitenland. Zij ontving dit document recent van haar Dienst en het verbaast haar dat een dergelijk document speciaal voor haar Dienst lijkt te zijn opgesteld en dat daar geen UvA-brede versie van lijkt te bestaan. Verschillende raadsleden antwoorden vervolgens over hun ervaringen met regels over werken in het buitenland. Afgestemd wordt dat ambtelijk secretaris (AS) Nagobi-Prins relevante informatie over hybride werken uit het COR-archief met raadslid Schaap zal delen en dat raadslid Schaap dit eerst decentraal oppakt.  
245

250 Raadslid Schaap vraagt of er animo vanuit de COR is om korting te krijgen voor andere Sport-scholen dan het USC. HvA-en UvA-medewerkers krijgen korting voor het USC. Voorzitter Van der Pol geeft aan dat dit een onderwerp is voor de UCLO.

Raadslid Markaki vraagt of de COR zicht heeft op de samenstelling van de Klachtencommissie van de UvA. Zij signaleerde recent dat de COR recent heeft bijgedragen aan de benoeming van een nieuw Commissielid. De Raad concludeert hier niet mee bekend te zijn. AS Nagobi-Prins zal navraag doen hierover (*Actiepunt AS Nagobi-Prins*).  
255

Raadslid Van Woerden deelt mee dat komende vrijdag de COR is uitgenodigd voor een bijeenkomst, georganiseerd door HR, over de UFO-profielen. Deelname staat open voor alle COR-raadsleden.

260 Raadslid Van Woerden en raadslid Van Houwelingen vragen naar regelingen inzake verlof voor medewerkers die met zwangerschapsverlof zijn. Raadslid Van Woerden vraagt concreet of docenten die lange tijd wegens zwangerschapsverlof afwezig zijn hun uren moeten inhalen. Raadslid Van Houwelingen vraagt iets vergelijkbaars voor tenuretrackers. AS Nagobi-Prins gaat dit navragen bij de bestuurssecretaris. (*Actiepunt AS Nagobi-Prins*)

265 Raadslid Brand kondigt aan dat de COR binnenkort documenten kan verwachten over voorgenomen wijzigingen inzake de governance van de ACTA. Er worden op dit moment allerlei scenario's ontwikkeld over de toekomst van de ACTA. Zodra deze scenario's een bepaalde vorm van

overdracht van bevoegdheden kennen, zal het onderwerp geagendeerd worden.

270 Vicevoorzitter Grassiani uit haar zorgen over ChatGTP en wat voor invloed dit zal hebben en heeft op het onderwijs. Voorzitter Van der Pol geeft aan dat dit onderwerp eerder door hem is aangekaart in de OV, vorige maand. Vicevoorzitter Grassiani kon daar niet bij zijn, omdat deze OV gelijktijdig was met het overleg inzake het aanbestedingstraject van de Arbodienst. Voorzitter Van der Pol benadrukt dat ChatGTP een groot probleem is. Het onderwerp zal geagendeerd worden voor de komende vergaderingen.

275

**Voorzitter Van der Pol bedankt de COR-leden en sluit de vergadering om 12:45 uur.**

### **Openstaande actiepunten COR**

#### **N.a.v. de IV d.d. 24-09-2021**

- De volgende Medewerkersmonitor 2023 zal een nieuwe versie zijn. De COR zal hierbij betrokken worden. Hoe en in welke vorm is nog onduidelijk. Daarnaast is het van belang dat bij decentraal informatie wordt opgehaald over de Medewerkersmonitor 2021 AS Nagobi zal hierover navraag doen bij de Bestuurder (Actiepunt AS Nagobi): navraag is gedaan, maar wel concreet antwoord van de bestuurder), maar nog geen vraag ontvangen over betrokkenheid COR ***Aanhouden***

#### **N.a.v. IV d.d. 30-09-2022**

- **Notitie Honorary Fellow:** De COR zou op grond van Wet op de Ondernemingsraden kunnen instemmen met deze nieuwe versie, mits de COR een officiële aanbiedingsbrief van het College van Bestuur ontvangt, waarbij deze nieuwe versie van de 'Notitie Honorary Fellow' ter instemming aan de COR wordt voorgelegd (***Actiepunt ambtelijk secretaris (AS) Nagobi***) staat nog open, er is een mail naar het CvB verstuurd, dat het ter instemming moet worden gelegd a/d COR. ***Aanhouden zolang dossier hooglerarenbeleid nog loopt***
- **Evaluatierapporten vanuit project digitaal toetsen:** Afgestemd wordt dat raadslid Torenvliet het overleg met de heer R. (Rob) van den Heuvel en de Commissie O&O en PIG zal initiëren. Raadslid Donner gaat dit dossier oppakken, omdat raadslid Torenvliet wegens pensioen vorige maand de COR heeft verlaten. (***Actiepunt raadslid Donner***). ***Aanhouden***

#### **N.a.v. IV d.d. 16-12-2022**

- Het is nodig dat de decentrale raden hun algemene beeld van jullie over de **besteding van de kwaliteitsgelden** delen met de COR. AS Nagobi-Prins zal in het voorjaar een concept opstellen. De afspraak is dat het bestuur (lokaal) actief de medezeggenschap meeneemt in de besluitvorming. Vandaar deze oproep. AS Nagobi-Prins zal een en ander nog per e-mail communiceren (***Actiepunt AS Nagobi-Prins***). ***In februari alle ontvangen input verwerken en zo nodig een reminder sturen.*** ***Aanhouden***

#### **N.a.v. IV 27-01-2023**

- Raadslid Markaki vraagt of de COR zicht heeft op de samenstelling van de Klachtencommissie van de UvA. Zij signaleerde recent dat de COR recent heeft bijgedragen aan de benoeming van een nieuw Commissielid. De Raad concludeert hier niet mee bekend te zijn. AS Nagobi-Prins zal navraag doen hierover (***Actiepunt AS Nagobi-Prins***).
- Raadslid Van Woerden en raadslid Van Houwelingen vragen naar regelingen inzake verlof voor medewerkers die met zwangerschapsverlof zijn. Raadslid Van Woerden vraagt concreet of docenten die lange tijd wegens zwangerschapsverlof hun uren moeten inhalen. Raadslid Van Houwelingen vraagt iets vergelijkbaars voor tenuretrackers. AS Nagobi-Prins gaat dit navragen bij de bestuurssecretaris. (***Actiepunt AS Nagobi-Prins***)